
Tentativ Dagsorden
Skolebestyrelsesmøde, Vestre Skole d. 06.06.2023 19:00 - 21:00

Afbud: Maria, Winnie, Anne Sophie. Afbud fra elevrådet.

(o): orientering
(d): drøftelse
(b): beslutning

1. Valg af referent: ST

2. Godkendelse af dagsordenen
○ Dagsorden godkendt.

3. Skolens ledelse (o) (10 min.)
○ Orientering om vandskade.

■ Kristian startede mødet med en fremvisning af den
vandskadede kontorbygning.

○ Orientering omkring en opsætning af en mobilmast på Vestre
Skole. (se visualisering) (Kim)

■ Vi er fortsat uforstående over for placeringen af 2
master på Vestre skole. Vi har fået en tilbagemelding
fra en arkitekt fra teknik og miljø i Silkeborg Kommune,
som anbefaler at de ikke placeres på skolen. Sagen er
altså ikke død.

https://www.dr.dk/nyheder/indland/forsoeg-med-karse-i-9-kla
sse-vaekker-international-opsigt

https://www.dr.dk/nyheder/indland/forsoeg-med-karse-i-9-klasse-vaekker-international-opsigt
https://www.dr.dk/nyheder/indland/forsoeg-med-karse-i-9-klasse-vaekker-international-opsigt


4. SB formand (o) (15 min)
○ Formanden har ikke noget til dette punkt.

5. Elevråds- og Personalerepræsentanter (o) (15 min.)
● Nyt fra Elevrådet.

○ Elevrådet er ikke repræsenteret på dette møde. Begge
repræsentanter er midt i eksamen.

● SFO og Klub v/ Peter.
○ SFO'en: Der er afholdt pigefodbold-turnering og

Gøglermarked.
○ Klub: Vi har afholdt møde med kommende

klub-forældre - kommende 4. klasse.
● Skole v/Esben.

○ Vi har fået skemaerne for næste skoleår.
○ God lejrtur til Berlin. Det var 5 dage og det var en tilpas

længde. 4 dage vil være for kort og ærgerligt ift. Berlin.
○ Vi er i gang med afgangsprøver i Udskolingen.



○ Anderledes uge i næste uge i udskolingen
○ Sidste skole var en god dag på Vestre Skole.
○ Vi har netop afholdt forårskoncerter.
○ Vi har tilgang af mange nye skoleelever.
○ Anne-Mette bliver ny repræsentant i skolebestyrelsen

og hun afløser Esben i SB.

6. Høringssvar - SB laver udtalelse. (Langt punkt..!)
Se bilag - som vil blive grundigt gennemgået på mødet.
https://drive.google.com/drive/folders/1s7EcHyp_yILgKRiYtDyJ7Mr
5jwhxcMo6?usp=drive_link

Dagstilbuds- Skole- og Familieudvalget havde 1. juni 2023 første indledende drøftelse af
budget 2024. Udvalget skulle blandt andet tage stilling til hvilket budgetmateriale for
bevilling 41 Skole, herunder særligt reduktionsforslag, der skulle danne grundlag for
udtalelsen hos skolebestyrelserne.

Dagstilbuds- Skole- og Familieudvalget besluttede følgende:

Udvalget ønsker, at materialet udsendes til udtalelse i sin helhed med henblik på at få inputs
til den videre politiske proces. Det understreges, at de angivne procentsatser ikke er et
udtryk for den endelige fordeling af besparelser, men alene tjener som illustration af den
mulige økonomiske effekt ved de forskellige håndtag. Udvalget ønsker at, der laves en
opgørelse over forventede merudgifter som følge af flygtningebørn fra Ukraine.

Der er således vedlagt 2 budgetdokumenter, der skal grundlag for udtalelsen hos
skolebestyrelserne.

● Oplæg til forberedende budget temamøde 01-06-2023

● Reduktionskatalog bevilling 41 Skoler

Der er endvidere vedhæftet et skema I kan anvende til afgivelse af udtalelserne.

https://drive.google.com/drive/folders/1s7EcHyp_yILgKRiYtDyJ7Mr5jwhxcMo6?usp=drive_link
https://drive.google.com/drive/folders/1s7EcHyp_yILgKRiYtDyJ7Mr5jwhxcMo6?usp=drive_link


Materialet blev gennemgået af Kristian og diskuteret i SB.
7. Evaluering af fællesmøde med Gjessø v/Kim (10 min)

● Hvad tager vi med fra mødet - og hvordan kommer vi videre?
○ Det var et fint og et relevant møde. En god aften. Vi

mødes igen og holder gryden i kog.
○ Vi tager med: Gerne flere fælles-aktiviteter inden de

starter i 7. klasse.
8. Henvendelser til SB (o/d) (10 min)

○ Opfordring: Et forældre-oplæg omkring sociale medier.
○ En opfordring til at finde en ny skole-fotograf. Vi afprøver en

ny fotograf i indeværende skoleår.
9. Evt.

○ Ledelsen kunne styrke den gode historie omkring skolen fx
den gode trivselsmåling.

Punkter til kommende møder:

● Vi har en god trivselsmåling i MJA og det er godt. Hvad gør vi for
dem, der ikke trives?


